
 
 Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 18 2019/2020 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 25. maj 2020 kl.19.00 – 20:30 på TEAMS 

Møde. NR. 18 – 2019/20 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard, Annette Nordal Lund, Rikke Willesen, Maritn 

Vilmann,  

 

Medarbejdere: Eva Andersen, Pernille Willumsen 

 

Ledelse: Lars Frisch, Rikke Aagaard, Søren Fini Christensen 

 

  Elevråd:  

Afbud 

Ledelse:  

 

Elevråd:   
 

  Forældre:  
 
 

 

Medarbejdere:  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 

 

 

3. Status 

Ledelsen orienterer om status på Corona-

situationen, samt orientering om 

planlægningen af næste skoleår, herunder 

fagfordeling 

 

Punkt til orientering 

 

Fagfordelingen er godt i gang. Vi er pt i 

gang med dialogrunder. Køge kommune har 

indgået lokalaftale, hvilket betyder at både 

lærere og pædagoger har fået en faktor på 

deres forberedelse. Vi planlægger med to 8. 

klasser næste skoleår. Forældre og elever er 

blevet informeret i dag over Aula.  

Det har været en udfordring at der har 

været nye skemaer og strukturer i 

forbindelse med SFO’en. Retningslinjerne 

har været meget udfordrende, men 

heldigvis har medarbejderne været meget 

fleksible og kløet på. Der har været en del 



 

udmeldelser fra SFO og Juniorklub, pt 

mellem 25 og 30 børn. – Men efterhånden 

som samfundet åbenr mere, kan man også 

mærke der kommer flere og flere børn i 

SFO.  

Corona har kostet en del på vikarsiden, vi 

ved endnu ikke hvor meget vi bliver 

kompenseret for.  

Der er stor ros både fra forældre og ledelse 

til alle medabejdere, som virkelig har været 

fleksible og omstillingsparate i en ny 

hverdag for alle. 

 

4. Skolebestyrelsesvalg 

Der er indkaldt til valgmøde den 16. juni kl 

17.00-18.00. 

 

Punkt til beslutning 

 

Der skal bruges 5 personer til bestyrelsen. 

Personer der er interesserede, kan melde 

sig til enten formanden eller på kontoret. 

 

Der har været valg til 

medarbejderrepræsentant og Kim Heller og 

Eva Andersen er valgt. 

 

5. Økonomi 

Ledelsen orienterer om den økonomiske 

status 

 

 Punktet er taget til efterretning. 

6. Dimmission  

Drøftelse af mulige scenarier og 
løsninger for dimission 
 

Punkt til beslutning 

 

Vi afventer pt. Regeringens næste 

udmelding vedr. forsamlingsforbud i forhold 

til kunne planlægge konkrete planer.  

 

Kontaktforældre på 9. årgang vil blive 

indbudt til drøftelse efter 8. juni 

 

7. Nyt fra: 

a) Formanden 

 

b) Medarbejderne 

 

 

c) Ledelsen 

 

 

Punkt til orientering 

 

Formanden: 

Husk og hverv kandidater til 

skolebestyrelsen. 

 

Medarbejderne: 

Det er en periode med megen omstilling, 

men alle knokler på for at give en hverdag 

med fokus på trivsel, dannelse og et godt 

fagligt/pædagogisk blik som denne meget 

anderledes hverdag tillader.  

 

Ledelsen: 

Vores 7. årgang er med i et projekt i forhold 

til at teste Croomebooks. Den ene 4. klasse 

er med i et girafrobotprojekt. 

Der er kommet nyt tag på P3 og P3 nord er 

der kommet der nyt loft og nye 

gulvbelægning. Den gamle gymnastiksal har 

fået nyt gulv og bliver ligeledes malet. 

Der har været 7 indmeldelser og 7 

udmeldelser. 

 



 

8. Evt Der afholdes sommerferiefrokost for 

bestyrelsen i forbindelse med det næste 

møde den 16/6. 

  

9. Lukket punkt  

   


